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               JUDEŢUL BRAŞOV                                                Nr.  

CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                  SĂCELE 

 

 

PROCES VERBAL 

încheiat la data 27.10.2022, orele 15,00, la sediul 

Primăriei Municipiului Săcele, Sala de şedinţe a Consiliului Local al Municipiului Săcele, cu ocazia 

întrunirii  Consiliului Local al Municipiului Săcele în şedinţă ordinară 

 

 Şedinţa ordinară a fost convocată în conformitate cu prevederile art. 133 alin. (1) din O.U.G. nr. 57/2019 

privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare, precum și ale H.C.L. nr. 215/22.06.2022 

privind actualizarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al Consiliului  Local al Municipiului  Săcele și 

s-a desfășurat în format hybrid, respectiv la sediul Primăriei Municipiului Săcele, situat în str. P-ţa. Libertăţii nr. 

17, Sala de şedinţe a Consiliului Local, precum și prin mijloace electronice/platforma on-line ZOOM, având 

următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 22 septembrie 2022 – iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 27 septembrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 6 octombrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA  VIRGIL. 

        Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a 

Consiliului Local al  Municipiului Săcele din data de 20 octombrie 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA 

VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 3, 4. 

5. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022 - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

6. Proiect de hotărâre pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul III al anului 2022 - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 4.  

7. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna septembrie  

2022 pentru cadrele didactice şi personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă 

localitate decât cea de reşedinţă - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 3, 4.  

8. Proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 al Servicii 

Săcelene S.R.L.- iniţiator PRIMAR  Ing.  POPA VIRGIL.  

        Avize Comisiile 1, 4. 

9. Proiect de hotărâre pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de 

Investiții al R.P.L.P Săcele R.A pentru anul 2022 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

10. Proiect de hotărâre privind aprobarea prețului de referință al masei lemnoase pe picior, care se recoltează din 

fondul forestier proprietatea publică și privată a Municipiului Săcele și metodologia de fundamentare a 
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prețurilor de pornire ale licitațiilor pentru masa lemnoasă pe picior oferită la vânzare pentru anul de producției 

2023 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

11. Proiect de hotărâre privind majorarea tarifului pentru închirierea spațiilor de învățământ situate în Municipiul 

Săcele, str. B-dul Brasovului nr. 52,  aparținând Parohiei Evanghelice-Lutherane Cernatu  

 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 4.  

12. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 3,  ap. 15 către 

titularul contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

13. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip de ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 3, ap. 16, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

       Avize Comisiile 1, 3, 4. 

14. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 4,  ap. 17, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.    

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. C, etaj 3,  ap. 14, către 

titularul contractului de închiriere - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4. 

16. Proiect de hotărâre  privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, de tip  ANL situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, etaj 2,  ap. 

12 către titularul contractului de închiriere - iniţiator  PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

  Avize Comisiile 1, 3, 4.  

17. Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate 

închirierii, situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, etaj 2,  ap. 9, către titularul 

contractului de închiriere - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 3, 4; 

18. Proiect de hotărâre pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind 

proiectul „Amenajare canal Dârbav, tronson str. Armata Română – str. Hărmanului” din Municipiul Săcele 

- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

                   Avize Comisiile 1, 2, 4; 

19. Proiect de hotărâre privind reglementarea situației juridice a unor concesiuni din zona Bolnoc - iniţiator 

PRIMAR Ing. POPA VIRGIL. 

              Avize Comisiile 1, 2, 4; 

20. Proiect de hotărâre pentru respingerea plângerii prealabile împotriva H.C.L. nr. 172/25.06.2020 privind 

atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 106349 Săcele  

nr.top 1373/1/1/2,1374/1/2, 1407/1/2 în suprafață de 416 mp, formulată de numiții  Teodorescu Gheorghe și 

Teodorescu Catrina - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

21. Proiect de hotărâre privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc/9,68 mst lemn  fasonat de foc 

/echivalentul valoric al lemnului de foc și a 10 mc lemn de lucru fasonat/echivalentul valoric a 10 mc lemn de 

lucru fasonat, d-nei Nedelcu Ioana-Violeta - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 4. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în CF nr. 115523 Săcele - DE 

164,  în suprafață de 12588 mp - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 
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23. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului 

înscris în CF nr. 119982 Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/24, situat  în  Cartierul 

Electroprecizia,  zona str. Viitorului bl. 36 - iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

   Avize Comisiile 1, 2, 4. 

24. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului 

situat în intravilanul Municipiului Săcele, în suprafață de 8534 mp curți-construcții, reprezentând cartier 

Electroprecizia - tronson 5- iniţiator PRIMAR Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

25. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele a 

imobilului înscris în CF nr. 119771 Săcele,  nr.cad 119771, în suprafață de 100 mp - iniţiator PRIMAR 

Ing. POPA VIRGIL.  

 Avize Comisiile 1, 2, 4. 

 

 

26. Diverse. 

- Informare d-l Rugacs Mihai; 

- Informare Biserica Sfânta Adormire Satulung. 

 

 

La şedinţă au participat: 

                  - d-l Primar - Ing. Popa Virgil  

                  - d-l Viceprimar - Ing. Géczi  Gellért 

                   - d-na Secretar General al Municipiului Săcele – c.j. Zamfir Geta 

                   - d-l Gâdea Sorin – Administrator Public 

                   - d-l Brânzea Ovidiu – Șef Serviciul Fond Funciar, Registru Agricol, Cadastru 

         - d-l Rădulescu Eugen - Șef Serviciul Financiar, Contabilitate, Salarizare, Buget,  Ordonanțare, 

C.F.P.P. 

         - d-l Mircioiu Sebastian – Șef Serviciul Impozite și Taxe Locale   

         - d-l Țăruș Nicolae Romeo – Șef Serviciul Poliția Locală 

         - d-l Mangale Bogdan  - Șef  Biroul Administrativ   

- d-l Matei Ion – șef  Biroul  Fond Locativ, Spaţii cu altă Destinaţie, Administrare Spital, Policlinică 

                   - d-na Vaida Marcela –  consilier Biroul Investiții  

                   - d-ra Dascălu Bianca – cj. Biroul Juridic  

                   - d-na Acăroaie Elena – insp. Comp. Relații Consiliul Local 

                   - d-na Coman Cătălina Maria – cj. Biroul Juridic 

                   - d-l Poinăreanu Ionuț – Director Medical Spitalul Municipal Săcele 

                   - d-l Hermenean Sorin – Director RPLP Săcele R.A. 

                   - d-l Mormoloc Costel  Viorel – Director  SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

                   - d-na Băncilă-Cucurengaș Georgeta -  Dir. Economic S.C. SERVICII SĂCELENE S.R.L. 

 

           Ședința este prezidată de d-l consilier local  ing. Crețu Valentin. 

           D-l Președinte ia cuvântul, declară ședința deschisă și dă cuvântul d-nei Secretar General pentru a face 

apelul nominal.  

           D-na Secretar General face apelul nominal, în conformitate cu prevederile legale în vigoare, constatând că 

sunt prezenți 18 consilieri locali, din totalul de 19 consilieri locali în funcție, absentând d-l consilier local Costea 

Cătălin Ionuț.    

            D-na Secretar General ia cuvântul și spune că, înainte de a se intra în ordinea de zi, pentru a se înscrie la 

cuvânt, cei prezenți în sala de ședință, trebuie să completeze un formular cu privire la protecția datelor cu caracter 

personal. 

            D-l Președinte dă cuvântul d-lui Primar pentru suplimentarea ordinii de zi. 

           D-l Primar face cunoscut temeiul legal în baza căruia funcţionează suplimentarea ordinii de zi şi anunță 

care este proiectul de hotărâre avut în vedere, respectiv:  
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                    26. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării temporare a structurii organizatorice funcționale 

a Spitalului Municipal Săcele  – inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

                   D-l Preşedinte supune la vot suplimentarea ordinii de zi și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru) 

și ordinea de zi, astfel cum a fost suplimentată și se aprobă  cu unanimitate (18 voturi pentru). 

         D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de 

hotărâre privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al  Municipiului Săcele 

din data de 22 septembrie 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, 1 abținere, deoarece d-l consilier local Popa Marius Cristian 

nu a luat parte la această ședința  

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 17 voturi pentru (d-l consilier local Popa Marius Cristian 

nu participă la vot). H.C.L. nr.  324. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 2 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 27 septembrie 2022.   

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  325. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 6 octombrie 2022. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

      Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr.  326. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

privind aprobarea Procesului - verbal al şedinţei extraordinare convocate de îndată a Consiliului Local 

al  Municipiului Săcele din data de 20 octombrie 2022. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 - aviz favorabil 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

         Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 327. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul  de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului Municipiului Săcele pe anul 2022.  

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 328. 

        D-l  Președinte anunță că se trece la punctul nr. 6  de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea execuției bugetare pe trimestrul III al anului 2022.   

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 
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Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 16 voturi pentru, 2 abțineri (d-l Popa Marius Cristian 

și d-l Paraipan George Horațiu). H.C.L. nr. 329. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 7  de pe ordinea de zi suplimentată,  la proiectul de hotărâre 

pentru  aprobarea decontării cheltuielilor de transport pe luna septembrie 2022 pentru cadrele didactice şi 

personalul didactic auxiliar care îşi desfăşoară activitatea profesională în altă localitate decât cea de reşedinţă. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 330. 

       D-l Preşedinte anunţă că se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea rectificării bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2022 al Servicii Săcelene S.R.L. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – nu face obiectul  

Comisia nr. 4 - aviz favorabil 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 331. 

       D-l Președinte  anunţă că se trece la punctul nr. 9 de pe ordinea de zi suplimentată, la  proiectul  de hotărâre 

pentru  aprobarea rectificării Bugetului de Venituri și Cheltuieli și a Programului de Investiții al R.P.L.P Săcele 

R.A pentru anul 2022. 

  D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele:  

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 332. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea prețului de referință al masei lemnoase pe picior, care se recoltează din fondul forestier 

proprietatea publică și privată a Municipiului Săcele și metodologia de fundamentare a prețurilor de pornire ale 

licitațiilor pentru masa lemnoasă pe picior oferită la vânzare pentru anul de producției 2023.  

D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

        Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 333. 

       D-l Președinte anunţă că se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind majorarea tarifului pentru închirierea spațiilor de învățământ situate în Municipiul Săcele, str. B-dul 

Brasovului nr. 52,  aparținând Parohiei Evanghelice-Lutherane Cernatu. 

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

    Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 334. 

     D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de 

 hotărâre privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii,  

situată în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 3,  ap. 15 către titularul contractului de 

 închiriere.  

D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  
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        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.    

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 335. 

        D-l Președinte propune să se treacă la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip de ANL pentru tineri destinate închirierii, situată în 

Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 3, ap. 16, către titularul contractului de închiriere. 

        D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 336. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, situată în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. A, etaj 4,  ap. 17, către titularul contractului de închiriere. 

        D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 337. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, situată în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 19, sc. C, etaj 3,  ap. 14, către titularul contractului de închiriere.  

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 338. 

           D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, de tip  ANL situată 

în Municipiul Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, etaj 2,  ap. 12 către titularul contractului de închiriere. 

        D-l  Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 339. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 17 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea vânzării unei unități locative de tip  ANL pentru tineri destinate închirierii, situată în Municipiul 

Săcele, Cartier Ștefan cel Mare, bl. 20, sc. C, etaj 2,  ap. 9, către titularul contractului de închiriere. 

       D-l Președinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – aviz favorabil 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.   

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (19 voturi pentru). H.C.L. nr. 340. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 18 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru aprobarea documentației tehnice (SF) și a indicatorilor tehnico-economici privind proiectul „Amenajare 

canal Dârbav, tronson str. Armata Română – str. Hărmanului” din Municipiul Săcele. 

      D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 
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        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 341. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 19 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind reglementarea situației juridice a unor concesiuni din zona Bolnoc. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

D-l Popa Marius Cristian ia cuvântul și spune că, având în vedere faptul că acolo anumite persoane au 

construit pe alte terenuri față de cele care le aveau prin contractul de concesiune, solicită să i se raspundă din partea 

juridicului care este implicarea dumnealor în această situație, de ce trebuie să reglementeze acum că anumiți 

cetățeni nu au respectat autorizația de construire și au construit pe alte terenuri, iar acum să aprobe rocada 

numerelor topografice. 

     D-na Secretar General spune că a fost un proces în acest sens și există o expertiză prin care s-a constatat că 

construcția este pe lotul 45, nu pe lotul 44 și că la predarea loturilor în cauză nu există procese verbale de predare-

primire, lucru pe care a mizat și instanța. 

      D-l Popa Marius Cristian întreabă a cui este vina pentru această situație. 

      D-na Secretar General spune că este și culpa Primăriei.  

      D-l Primar ia cuvântul și spune că, în primul rând, vina este a Primăriei din anii 2004, 2006.  

      D-na Secretar General spune că acel lot a fost concesionat mai întâi de Boeriu Vioeta – angajată a Primăriei, 

după care l-a dat mai departe celui care a construit, iar în sentință se specifică faptul că Primăria a stat în pasivitate 

foarte mulți ani, nu a urmărit concesiunile, nici nu a încheiat procese-verbale de predare-primire cu înțărușare și 

nu a explicat fiecăruia ce lot i s-a concesionat și care este acela, ori, mai mult, persoana a mers în instanță,  iar 

instanța a dat câștig de cauză  persoanei respective. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că obiectul acțiunii a fost altceva decât ceea ce se află înscris astăzi pe ordinea 

de zi, astfel Primăria a vrut să rezilieze contractul și cei de acolo au susținut că și-au făcut datoria și au construit, 

în baza contractului, doar că au făcut-o în altă parte, pe această speță s-a pronunțat instanța. 

       D-na Secretar General spune că procesul s-a pierdut pentru că la momentul respectiv nu s-a încheiat proces-

verbal de predare-primire. 

D-l Popa Marius Cristian spune că a înțeles și din expertiza tehnică și din dosar ce s-a întâmplat, dar că dorește 

să fie lămuriți cu privire la ce ce rol are votul Consiliului Local în această structură. 

D-na Secretar General spune că acolo există decalaj cu un lot și concesiunile sunt înscrise în extrasele de 

carte funciară. 

D-l Popa Marius Cristian întreabă de ce este nevoie de votul Consiliului Local ca să li se schimbe numerele 

topografice, deoarece instanța nu a dispus acest lucru, instanța s-a referit numai la faptul că aceștia au avut obligația 

să construiască și au construit. 

D-na Secretar General spune că s-a discutat și la Instituția Prefectului acest lucru și Consiliul Local fiind forul 

deliberativ și fiind vorba de niște contracte de concesiune, concesiuni care s-au aprobat inițial în Consiliul Local, 

în urma unei licitații licitație, actele adiționale care se  impun nu pot fi încheiate fără acordul Consiliului Local. 

D-l Popa Marius Cristian spune că nu a fost vina Consiliului Local că nu li s-au făcut concesionarilor procese-

verbale de predare-primire. 

D-na Secretar General spune că nici vina executivului de acum nu este, personal nici nu era angajata Primăriei 

la acel moment, ori acei oameni care au concesionat loturile au fost de bună-credință, au autorizație de construire. 

D-l Popa Marius Cristian spune că acum legislativul municipiului este pus în situația de a legifera ceva ce nu 

ține de atribuțiile Consiliului Local. 

D-l Primar spune că acest lucru ține 100%  de atribuțiile Consiliului Local. 

D-na Secretar General spune că este vorba de patrimoniul muncipiului.  

D-l Popa Marius Cristian spune că respectă punctul de vedere al domnului Primar, dar nu se poate ralia 

acestuia.  

D-l Primar spune că a dorit să puncteze că este vorba de patrimoniu, că terenurile concesionate sunt în 

proprietatea municipalității și trebuie reglementată situația, care nu este una singulară, mai sunt și alte spețe, se 

încearcă reglementarea situației astfel ca acele persoane să aibă actele în regulă, fiind  constructuri de bună credință 

pentru că au respectat contractul încheiat. 
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  D-l Popa Marius Cristian spune că tocmai asta e problema, întrucât nu au respectat contractul deoarece au 

construit pe alte loturi decât cele concesionate. 

           D-na Secretar General spune că acestea loturi le-au fost arătate. 

           D-l Primar spune, concluzionând, că a fost vina Primăriei din anii 2004, 2005, 2006, iar acum se încearcă 

reglementarea situației. 

          D-l Popa Marius Cristian spune că, așa cum a afirmat și d-l Primar, este vina Primăriei, iar acum o 

reglementează Consiliul Local. 

          D-na Secretar General spune că acolo cei care au concesionat au mers la notar și au vândut, în contract 

specificându-se că este vorba de construcții în curs de edificare, ori pe teren nu era nimic sau exista o simpla 

fundație, iar o mare greșeală de atunci a Primăriei a fost că nu au fost urmărite aceste concesiuni, întrucât în 

contractele de concesiune se stipula ca în termen de un an concesionarul are datoria de a obține autorizația de 

construire, ori au trecut atâția ani și nu le-au fost reziliate contractele pentru motivul că nu au construit, ori omul, 

de bună-credință, pe de o parte, și-a plătit redevența. 

        D-l Primar spune că asta este deja o altă etapă, s-au inițiat demersuri, au fost radiați din extrasul de carte 

funciară cei care nu au construit la timp, unele terenuri sunt deja la municipalitate și se vor scoate din nou la 

licitație. 

         D-na Secretar General spune că au fost reziliate în instanță. 

         D-l Popa Marius Cristian întreabă dacă terenurile vor fi scoase la licitație în vederea concesionării. 

         D-l Primar spune că se va analiza și se va vedea dacă se vând s-au concesionează. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că dumnealui i se pare ciudat că față de anumite aspecte administrative trebuie 

să ia legislativul decizii. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 15 voturi pentru, 3 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella și d-l Paraipan George Horațiu). H.C.L. nr. 342. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 20 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

pentru respingerea plângerii prealabile împotriva H.C.L. nr. 172/25.06.2020 privind atestarea apartenenței la 

domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 106349 Săcele  nr.top 1373/1/1/2,1374/1/2, 

1407/1/2 în suprafață de 416 mp, formulată de numiții  Teodorescu Gheorghe și Teodorescu Catrina. 

         D-l Preşedinte solicită Comisiilor de specialitate să prezinte avizele: 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil, cu 3 voturi pentru, 2 abțineri din partea formațiunii politice PNL.  

  Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu 10 voturi pentru, 8 abțineri (d-l Popa Marius Cristian, 

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Gîndac Nicolae, d-na Balint Tunde 

Sara, d-l Florescu Marius, d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 343. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 21 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind acordarea, cu titlu gratuit, a unei cantităţi de 6 mc/9,68 mst lemn  fasonat de foc /echivalentul valoric al 

lemnului de foc și a 10 mc lemn de lucru fasonat/echivalentul valoric a 10 mc lemn de lucru fasonat, d-nei Nedelcu 

Ioana-Violeta. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

         D-l Președinte anunță că votul este secret. 

         Se dă citire rezultatului votului secret, respectiv d-na Nedelcu Ioana- Violeta: 18 voturi  pentru,  0  împotrivă. 

H.C.L. nr. 344. 

      D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 22 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea dezmembrării imobilului-teren, înscris în CF nr. 115523 Săcele - DE 164,  în suprafață de 12588 

mp. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 345. 
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        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 23 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind atestarea apartenenței la domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 119982 

Săcele, nr.top 7141/3/1/2/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/1/a/1/1/24, situat  în  Cartierul Electroprecizia,  zona str. Viitorului 

bl. 36. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil 

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        D-na Secretar General ia cuvântul și spune că pentru acest punct de pe ordinea de zi s-a transmis o notă de 

completare, deoarece, din eroare nu s-a trecut suprafața de 18 mp. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 346. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 24 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind atestarea apartenenței la domeniul public al Municipiului Săcele a imobilului situat în intravilanul 

Municipiului Săcele, în suprafață de 8534 mp curți-construcții, reprezentând cartier Electroprecizia - tronson 5. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu 4 voturi pentru, 1 abținere și discuții în plen  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

        D-l Popa Marius Cristian spune că a solicitat în cadrul ședinței pe comisii de specialitate  Biroului Agricol să 

li se pună la dispoziție informații referitoare la proprietarii inițiali ai terenului din cartea funciară. 

        D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că, urmare a solicitărilor d-lui consilier local Popa Marius Cristian 

s-a reverificat suprafața  8534 mp care face obiectul proiectului de hotărâre, aceasta este suprapusă pe cadastrul și 

pe schițele vechi de carte funciară, este situată în extravilanul municipiului la data de 1.01.1990, fapt pentru care 

nu are legătură cu Legea nr. 10/2001, deci nu sunt cereri pe această lege, iar în extravilan se suprapune peste 

parcela cadastrală  arabilă 137 și fâneață 136, parcelă cadastrală pentru care este întocmit planul parcelar în 8 mai 

2007 și avizat de Oficiul de Cadastru, iar la momentul respectiv s-au pus în posesie toate titlurile de proprietate 

emise pe acea parcelă, mai mult a rămas și o suprafață de 8534 mp la Comisia locală la acel moment, acum este 

pe Municipiul Săcele acea parcelă, unde se va edifica și creșa, fapt pentru care nu mai există nici un proprietar de 

pus în posesie pe suprafața care face obiecul prezentului proiect de hotărâre. 

        D-l Popa Marius Cristian spune că nu i-a răspuns la întrebarea formulată, spunând că asupra acestor aspecte 

au fost de acord și în ședința pe comisii de specialitate. 

        D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că a reverificat aceste date. 

        D-l Popa Marius Cristian întreabă ce se întâmplă din punct de vedere tabular. 

        D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că din punct de vedere tabular nu există proprietate întrucât era pe 

intravilan la 1.01.1990. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că există niște numere topografice din cartea funciară Satulung și întreabă 

dacă s-a verificat  cine este proprietar.  

       D-l Brânzea Ovidiu ia cuvântul și spune că fiind extravilan nu are cum să se verifice, doar pe intravilan se 

poate.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că se pot face verificări, este simplu, se caută în cartea funciară cine a fost 

proprietar. 

       D-l Brânzea Ovidiu spune că pe legile fondului funciar pe arabil s-a înființat o cotă de 8%  și nu s-a dat pe 

vechile amplasamente. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că nu s-au dat, dar legea stipulează că, de regulă, se dau pe vechile 

amplasamente. Dumnealui mai spune că acum se face o a doua naționalizare, întrucât nu există elemente concrete 

cu privire la cine a fost proprietar inițial, dacă acesta a făcut cerere pe Legea nr. 18/1991, pe Legea nr. 1/2000, pe 

Legea nr. 247/2005  sau pe Legea nr. 10/2001, deși nu este cazul și dacă cererea lui a fost pusă în posesie în baza 

unui titlu sau adeverințe, date pe care nu le au. 

       D-l Brânzea Ovidiu spune că nu s-au pus pe vechiul amplasament și nu se pot verifica.  

       D-l Popa Marius Cristian spune că trebuie demonstrat că cei care au avut teren acolo au fost puși în posesie 

în altă parte, ca să se știe că s-a scăpat de obligația retrocedării terenului. 

       D-l Primar îl întreabă pe d-l consilier local Popa dacă are ceva punctual cu privire la acest teren, întrucât 

planul parcelar de acolo a fost întocmit de dumnealui, menționând că se încearcă, prin toate aceste demersuri, 

reîntregirea patrimoniului municipalității. 
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       D-l Popa Marius Cristian spune că nu așa pare, mai ales că urmează un punct pe ordinea de zi cu privire la 

clădirea de 100 metri din Centru unde, în raportul de specialitate se menționează că pe municipalitatea nu este 

interesată de acest imobil. 

        D-l Președinte spune că această discuție nu are legătură cu punctul de pe ordinea de zi aflat în dezbatere. 

        D-l  Popa Marius Cristian reiterează faptul că acum se face a doua naționalizare, în absența unor date concrete. 

        D-l Viceprimar îl întreabă pe d-l consilier local dacă deține dumnealui ceva date, făcând și planul parcelar 

acolo.     

       D-l Brânzea Ovidiu spune că, având în vedere că în anul 2007 s-a întocmit planul parcelar cu toate parcelele 

emise până la acea dată pe titlu de proprietate prin reconstituirea dreptului de proprietate pe legile fondului funciar 

și la momentul respectiv rămânând o parcelă de 8000 mp la Comisia locală, ulterior la municipiu, se consideră că 

au fost puse toate persoanele în posesie. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că ,,a considera” nu implică certitudinea că 100% că este așa. 

       D-l Brânzea Ovidiu spune că se consideră că au fost puse toate persoanele în posesie în baza actele deținute. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că este o probabilitate. 

       D-l Viceprimar spune că din explicațiile primite de la aparatul de specialitate consideră că s-au îndeplinit toate 

condițiile în ceea ce privește punerea în posesie a celor îndreptățiți în acest sens. 

       D-l Popa Marius Cristian întreabă care sunt aceștia, că asta a solicitat, să i spună care sunt  proprietarii inițiali 

și dacă au fost îndeplinite obligațiile față de ei sub acest aspect. 

        Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă 11 voturi pentru, 7 abțineri (d-l Popa Marius Cristian,  

d-na Paniti Izabella, d-l Paraipan George Horațiu, d-na Stoica Gabriela, d-l Gîndac Nicolae, d-l Florescu Marius, 

d-na Popescu Gabriela). H.C.L. nr. 347. 

         D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind trecerea din domeniul public în domeniul privat al Municipiului Săcele a imobilului înscris în CF nr. 

119771 Săcele,  nr.cad 119771, în suprafață de 100 mp. 

Comisia nr. 1 – aviz favorabil  

        Comisia nr. 2 – aviz favorabil, cu discuții în plen  

        Comisia nr. 3 – nu face obiectul 

        Comisia nr. 4 - aviz favorabil.  

       D-l Popa Marius Cristian întreabă cum este posibil ca în raportul de specialitate să se regăsească acea expresie 

precum că municipalitatea nu este interesată de un imobil situat în centru municipiului. 

       D-l Primar îl întreabă pe d-l consilier local Popa dacă știe în ce stare este imobilul în cauză. 

       D-l Popa Marius Cristian spune că indiferent de stare, este vorba de patrimoniu municipalității. 

       D-l Primar spune că în acest moment se trece din public în privat, iar ulterior se va analiza ce se va face cu 

imobilul în cauză. 

       D-l Popa Marius Cristian solicită prezentarea unei motivații a necesității  acestei treceri din public în privat, 

întrucât nu se menționează nimic în acest sens, ci doar că executivul nu este interesat de imobilul în cauză. 

       D-na Secretar General spune că acest imobil nu a fost intabulat în Cartea Funciară până anul acesta și 

menționează că în raportul de specialitate nu scrie că imobilul nu prezintă interes pentru municipalitate, ci se 

uzitează expresia din lege, în speță din Codul Administrativ, care este folosită la trecerea din public în privat al 

unui imobil. 

      D-l Viceprimar spune că ceea ce scrie în raportul de specialitate este că nu prezintă ,,interes public local”, nu 

că nu ar prezenta interes pentru municipalitate și se menționează că imobilul se află într-o stare avansată de 

degradare, ceea ce a constatat și la fața locului și s-ar putea ca investițiile pe care le necesită să fie mai mari decât 

valoarea clădirii în sine și se va vedea dacă este fezabil sau nu să se realizeze, asta fiind, în viziunea dumnealui 

probelema care se pune.  

      D-na Secretar General spune că până în urmă cu câteva luni acele imobile de la adresa Mihai Eminescu nr. 4  

nu existau în cartea funciară, este vorba de  sediul Serviciului Asistență Personală, Serviciului Taxe și Impozite 

Locale, Casa Căsătoriilor și clădirea în discuție, s-a încercat punerea lor în ordine, au fost intabulate toate pe 

domeniul public, întrucât sunt sedii administrative, iar nefiind dezmembrate și această clădire a fost intabulată pe 

domeniul public, iar acum s-a efectuat dezmembrarea.  

    D-l Popa Marius Cristian spune că este frapat de exprimarea că nu este de ,,interes public local”. 

    D-l Primar reiterează faptul că sintagma se uzitează la trecerea din public în privat. 

    D-l Popa Marius Cristian spune că trebuia specificat că nu prezintă un interes local din punct de vedere al 

proprietății publice și prezintă interes din punct de vedere al proprietății private.  
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    D-na Secretar General spune că acest lucru se subînțelege în mod evident dacă se face trecerea din public în 

privat. 

     D-l Viceprimar spune că s-a repetat de mai multe ori că exprimarea este preluată din lege, din Codul 

Administrativ.  

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 348. 

        D-l Președinte anunță că se trece la punctul nr. 25 de pe ordinea de zi suplimentată, la proiectul de hotărâre 

privind aprobarea modificării temporare a structurii organizatorice funcționale a Spitalului Municipal Săcele  – 

inițiator Primar Ing. Popa Virgil. 

Se supune la vot  proiectul de hotărâre și se aprobă cu unanimitate (18 voturi pentru). H.C.L. nr. 349. 

 D-l Președinte anunță că se trece la secțiunea ,,Diverse”, unde sunt înscrise 2 puncte, respectiv  Informare 

 d-l Rugacs Mihai și Informare Biserica Sfânta Adormire Satulung și întreabă dacă sunt discuții în acest sens. 

       D-l Viceprimar spune că s-a deplasat în cursul zilei de astăzi, în urma discuțiilor din ședința pe comisii de 

specialitate la Biserica Sfânta Adormire Satulung și a vizualizat care este acel teren care face obiectul solicitării și 

trebuie identificat cadrul legal, dacă există,  pentru a se putea da curs solicitării în cauză. 

      D-l Președinte dă cuvântul unei persoane prezente în sala de ședințe care a solicitat înscrierea la cuvânt, 

respectiv d-lui Boita Nicolae. 

      D-l Boita Nicolae ia cuvântul și spune că locuiește pe str. 7 Izvoare nr. 23 și se confruntă cu o problemă, sens 

în care vine cu solicitarea de a se rezolva situația, respectiv alunecarea de teren din apropierea proprietății 

dumnealui care avansează pe zi ce trece. Dumnealui mai spune că această alunecare de teren s-a produs în urmă 

cu aproximativ 5 ani și de atunci tot progresează spre proprietatea pe care o deține, punându-i în pericol locuința 

și că terenul pe care a avut loc aluncarea este în administrarea UAT Municipiul Săcele. D-l Boita mai spune că din 

cauza acestei situații nu mai poate ieși cu animalele la pășune, care îi asigură traiul și solicită un răspuns în scris 

la cererea formulată în acest sens în termenul legal.  

      D-l Președinte spune că, pentru problema expusă, Consiliul Local nu are competență și nu poate da soluții pe 

această speță, dar d-l Boita poate depune, dacă nu a făcut-o până acum, o solicitare la Primărie. 

     D-l Boita spune că a depus și la Primărie petiția și a venit să o susțină în plenul Consiliului Local. 

     D-l Primar ia cuvântul și spune că se cunoaște situația de acolo, s-a deplasat la fața locului,  menționând că față 

de acum câțiva ani s-a deteriorat, nu este ceva nou, situația este de vreo 50 de ani când a început să se surpe, 

menționând că este o zonă complicată din punct de vedere al solului și în această parte a Văii Morii, dar și în 

cealaltă, se va analiza ce se poate face, este o lucrare mare, iar acolo sunt și niște proprietăți private, cineva edifică 

acolo un imobil,  se va vedea ce soluții se găsesc, precum și ce implică din punct de vedere financiar, costul fiind 

foarte mare pentru o lucrare de stabilizare a solului.    

     D-l Boita spune că proprietatea dumnealui este atacată din două părți și în aval din Valea Morii se sapă zilnic, 

până în urmă cu câțiva ani proprietatea pe care o deține era la nivel cu Valea Morii, acum albia este mai jos cu 3 

m. 

     D-l Popa Marius Cristian spune că din această cauză alunecă și terenul, nu mai are pe ce să stea.  

     D-l Boita spune că acolo este o bifurcație, în stânga este alunecarea mare, iar în dreapta este foarte îngust și nu 

se poate ieși, iar persoana care construiește acolo și-a făcut drum de la capătul asfaltului, un drum pietruit. 

    D-l Primar spune că acea zonă neasfaltată a fost pietruită de către Primărie, nu și-a făcut nimeni drum pe 

domeniul public, cel  care construiește și-a făcut drum de acces pe parcela lui, nu pe drumul public. 

    D-na Stoica Gabriela se învoiește de la d-l Președinte și părăsește sala de ședințe. 

    D-l Președinte anunță că se trece la interpelările din partea doamnelor și domnilor consileri locali.  

    D-l Jónás András ia cuvântul și spune că în urma schimbării stâlpilor electrici și montării de corpuri noi de 

iluminat în Cart. Ștefan cel Mare, între bl. 11 și 12 sunt crengi înalte de 5-6 m care obturează lumina de pe alee și 

că la ieșirea din același cartier spre supermarketul Lidl, lângă trotuar au crescut copaci, ori crengile ocupă mai 

mult de jumătate de trotuar și trebuie făcut ceva în acest sens. 

    D-l Primar spune că sunt rădăcini de sălcii care au mai fost toaletate în primăvară. 

    D-l Tóth Sándor ia cuvântul și spune că cei  pe str. Trandafirilor i-au sesizat că a avut loc o lucrare, în urma 

căreia a rămas noroi. 

    D-l Primar spune că lucrarea a fost a Companiei Apa.     
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      D-na Balint Tunde Sara întreabă  când se va realiza asfaltarea pe str. Godri Janos spre cele două cimitire.                                              

     D-l Primar spune că, din păcate, procedura de acord-cadru pentru asfăltări se va relua întrucât nimeni nu intrat 

în faza finală, deși procedura a durat aproape 9 luni de zile, a început în 26 ianuarie și s-a încheiat în urmă cu 

câteva zile și se va relua începând cu ziua de luni. 

     D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și spune că o problemă foarte stringentă în Cart. Gârcini este cea a apei și dacă 

d-l Primar ar putea interveni  pentru se mări presiunea la uzina de apă, astfel încât să ajungă și în această zonă.  

      D-na Secretar General spune că facturile pentru apă de acolo sunt emise pe Primăria, locuitorii Cartierului 

Gîrcini consumă apa, iar facturile vin pe Primărie, motiv pentru care este un litigiu cu Compania Apa, întrucât nu 

pot fi plătite de către autoritatea publică.                      

      D-l Primar spune că în cursul zilei de astăzi a semnat contractul de execuție lucrări de apă - canal pe str. 

Barajulu, proiect pe GAL Gârcini, urmând ca în cel mai scurt timp să se înceapă și lucrările pe str. Barajului, anul 

acesta, ceea ce înseamnă că toți locuitorii de pe strada respectivă vor fi racordați la rețeua de canalizare și apă 

potabilă nouă, dar atunci vor plăti pentru aceste servicii.     

     D-l Gîndac Nicolae ia cuvântul și spune că o altă problemă este cu privire la ilumintatul stradal de pe str. 

Gîrcinului, str. Rodnei, în partea de sus, lângă pădure, unde e întuneric total și frecvent coboară și urșii.  

      D-l Primar spune că în cursul acestei săptămâni s-au montat 12 corpuri de iluminat pe str. Cetinii, până la 

intersecția cu str. Gîrcinului, pe stâlpii care erau deja montați.  

       D-l Gîndac Nicolae spune că cetățenii sunt mulțumiți de acest lucru și o altă problemă pe care dorește să o 

expună este legată de str. Gîrcinului, respectiv partea de sus, lângă str. Rodnei, în proximitatea pădurii, unde este 

și bazinul de apă și ar fi nevoie să se pietruiască.    

       D-l Primar spune că acolo accesul era interzis, respectiv să se treacă peste bazin. 

       D-l Florescu Marius spune că pe str. Mercur locuitorii, respectiv 25 de familii, au solicitat, dacă se poate,  

amenajarea drumului. 

       D-l Primar spune că se are în vedere pentru anul viitor. 

       D-na Popescu Gabriela ridică problema câinilor fără stăpân, astfel în Poiana Angelescu sunt câțiva de talie 

mare care au atacat și copii și constituie un real pericol, acum fiind și vacanță, cu atât mai mult. 

       D-l Primar întreabă când s-a întâmplat. 

       D-na Popescu Gabriela spune că dumneaei a fost atacată în cursul acestei săptămâni de doi câini de dimensiuni 

mari, care nu aveau zgardă, în zona Benciu.  

      D-l Viceprimar spune că la prima intervenție se va merge acolo.  

      D-l Paraipan George Horațiu ia cuvântul și reiterează problema ATV-urilor și motoarelor care creează 

disconfort, zgomotul împiedicând oamenii să doarmă în timpul nopții. 

      D-na Paniti Izabella ia cuvântul și întreabă ce se întâmplă cu petiția depusă în data de 17 mai 2021 cu privire 

la amenajarea trotuarului de pe str. Cîmpului, respectiv între str. Zizinului și până la sensul giratoriu de la 

supermarketul Lidl, menționând că cei care au inițiat petiția nu au primit nici un răspuns și solicită că această 

investiție să fie cuprinsă neapărat în alocările bugetare ale anului 2022, întrucât traficul s-a intensificat, zona este 

tranzitată de persoane în vârstă și au existat mai multe solicitări în acest sens. 

      D-l Primar spune că după ce se va finaliza PUZ-ul Kaufland, după edificarea magazinului, întrucât la avizare 

au de executat trotuare, piste de biciclete pe o zonă destul de extinsă, Primăria va continua pe ambele părți sau se  

lucra în paralel. 

      D-na Paniti Izabella spune că se vehicula că situația juridică a acelor parcele din fața proprietăților nu este 

reglementată. 

     D-na Secretar General ia cuvântul și spune că str. Cîmpului s-a trecut în proprietatea statului când a fost 

construită ocolitoarea, s-a făcut trecerea din DE în DN și în administrarea CNAIR. 

    D-l Primar spune că acolo este o problemă în sensul că atunci când s-a făcut exproprierea de culoar nu s-a făcut 

cum trebuie, nu s-a finalizat, inclusiv sectorul aflat în discuție între supermarketul Lidl și str. Zizin  și mai în jos. 
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    D-na Secretar General ia cuvântul și spune că acolo s-a construit mai întâi ocolitoarea, fără a se face 

exproprierea, motiv pentru care sunt procese pe rolul instanțelor de judecată, lucrurile s-au făcut invers, nu în 

ordinea firească.  

    D-l Primar spune că se așteptă construirea supermarketului Kaufland și, în funcție de ce fac, se va continua, 

menționând că luna următoare va fi supus spre analiză și aprobare PUZ-ul Kaufland. 

    D-na Paniti Izabella spune că a doua problemă este cu privire la semnele de ,,acces interzis” de la Liceul 

Tehnologic Victor Jinga, astfel la intrarea în cartier, pe ambele străzi este semnul cu ,,accesul interzis”. 

    D-l Primar spune că s-a discutat această problemă în urmă cu an în comisia de circulație și atunci s-a decis ca 

aleea ce vine dinspre supermarketul Profi să devină sens unic, un sens fiind ocupat de parcare și specifică faptul 

că până la acest moment nu a auzit să fie probleme legate de acest aspect.  

       D-na Paniti Izabella spune că cea de-a treia problemă este cu privire la gangul din Cart. Ștefan cel Mare care 

a început să fie folosit pe post de toaletă și consideră că ar trebui iluminat sau să se monteze o cameră de 

suraveghere. 

      D-na Voicescu Nicoleta Teonia spune că sunt două becuri la intrare/ieșire. 

      D-l Primar ia cuvântul și spune că până la ședința ordinară aferentă lunii noiembrie vor mai exista și alte 

convocări, pentru a răspunde unor clarificări pe proiectele finanțate prin PNNR și pe POR și solicită să se dea curs 

favorabil acestora. 

      D-l Președinte constată că ordinea de zi a fost epuizată şi, în consecinţă, declară şedinţa închisă, drept pentru 

care s-a întocmit prezentul Proces verbal.  Orele:  16:09. 

 

 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ,                SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI SĂCELE 

   CONSILIER LOCAL,                                                                C.J. ZAMFIR GETA 

     Ing. CREȚU VALENTIN 

 

 

 

 

 

 

 

Elaborat 

                                                               Insp. Acăroaie Elena     

 

 


